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Қыркүйек айының бірі күні 
Орал қаласының  Жаңа Орда 
шағын ауданының балалары 
мен олардың ата-аналары үшін 
қуанышты күн болды. Олар бұл 
күні жаңа балалар бақшасының 
ашылу салтанатына жиналған 
болатын. Бұл салтанатты рəсімге 
КПО компаниясының  бас ди-
ректоры Роджер Фокс бастаған 
компания өкілдері де қатысты. 
Жаңа балалар бақшасының 
ашылу салтанатына қатысқан 
жоғары мəртебелі қонақтардың 
ішінде БҚО əкімі Бақтықожа 
Ізмұхамбетов бастаған Батыс 
Қазақстан облысының ресми 
өкілдері, сол сияқты «Ураль-
скстройинвест»  мердігерлік 
компаниясының басшылары да 
болды.

Балалар бақшасы  ғимара-
тының əдемілігі мен кеңдігі 
көңіл қуантады, бұл нысан КПО 
компаниясының қаржысына са-
лынып отыр, ал ол компанияның 
биылғы жылы осы аймақта жүзеге 
асырған көптеген əлеуметтік  
жобаларының бірі ғана - бұл ту-
ралы  Б. Ізмұхамбетов мырза өз  
сөзінде атап айтты. 

Жиналған қонақтар мен қала 
тұрғындарының алдында сөз 
алған Б. Ізмұхамбетов мырза: 
«Орал қаласы тұрғындарының 
атынан КПО компаниясы-
на жемісті іскерлік қарым-
қатынасы үшін шын көңілден 
алғыс айтуға рұқсат етіңіздер. 
Аймақ тұрғындарының игілігі 
жолындағы өзара іскерлік қарым-
қатынасымыз жалғаса береді деп 
сенемін» – деді. 

Өз кезегінде Роджер Фокс те 

2007 жылдың шілде айының 23 күні Ақсайдың шаңғышылар 
клубының үш қатысушысы, КПО компаниясының қызметкерлері   - 
Олег Тендентник, Азизбек Габдуллин жəне Валерий Здоровтар 10 
адамнан тұратын топтың құрамында Эльбрус тауының батыс жақ  
шыңына  (биіктігі 5642 м) жорық жасады. Базалық  лагерден шығу 
уақыты 03.50 болса, оралу уақыты -11.28.

КПО компаниясы жəне Ақсай шаңғышылар клубы Европаның 
биік тау шыңын бағындырушыларды құттықтайды жəне оларды 
мақтан етеді! Бұл көрсеткіш – біздің əріптестеріміздің тамаша 
спорттық қабілеттерін, төзімділігін жəне ерік-жігері мықтылығын 
көрсетеді. 

Джузеппе Паси – КПО-ның бас директоры
Алдағы бірнеше жыл бойы енді КПО-ны Джузеппе Паси басқаратын болады, ол КПО-ның 

жаңа бас директоры қызметін Роджер Фокстан қабылдап алды. Роджер сияқты Джузеппе де 
Қарашығанақ кен орнын басқару мен пайдалануға жауап береді жəне Қарашығанақ кен орнының 
ары қарай өркендеуін қарастыратын  консорциум мақсаттарының  орындалуын қадағалайтын 
болады. Джузеппе Эни компанияда 24 жылдан бері жұмыс жасайды, осы уақыт ішінде ол мұнай 
мен газды дамыту саласында мол  халықаралық тəжірибе жинақтады. 

Осыдан біраз бұрын Джузеппе Эни компаниясының Египеттегі еншілес кəсіпорнында,  яғни 
Каирда орналасқан International Egyptian Oil Company (IEOC)  бас операциялық  директоры  
жəне бас директордың орынбасары қызметтерін атқарған болатын. Бұл қызметте ол IEOC-тың 
статегиялық дамуы мен өндірістік қызметіне жауап берді. Бұдан басқа осы уақыт ішінде ол IEOC-
тың басқарма төрағасы қызметін де атқарды, яғни ең маңызды мəселелер бойынша шешімдер 
қабылдады. 

Бұл үшін Джузеппе Эни-дің  Миландағы бөлімшесінде бірқатар жауапты басшы қызметтерде 
жасады, сол сияқты Эни компаниясының  атынан Египетте вице-президент жəне Солтүстік Аф-
рикада вице-президент  қызметтерін атқарды. Аталған екі аймақ та Эни компаниясы үшін оның 
əлемдік энергетикалық секторын дамытудағы ерекше аймақтары болып табылатынын атап ай-
туымыз  керек. 

КПО-ның бас директоры қызметіне кірісе отырып, Джузеппе компанияға өзінің бай техникалық  
тəжірибесін ғана емес, сонымен бірге жобаны дамытуды стратегиялық  басқару  бойынша, 
қаржылық жəне жалпы басшылық жұмыстарындағы мол тəжірибесін қосатын болады. Ол əлемнің 
Италия, Египет, Норвегия жəне Ұлыбритания сияқты көптеген елдерінде тұрып, жұмыс жасаған.

Грэхам Скоттон КПО-ның өндіріс 
жөніндегі директоры

Грэхам Скоттон КПО-ның өндіріс жөніндегі  директоры  жəне Джузеп-
пе Пасидің орынбасары болып тағайындалды. Бұрын бұл қызметті Анто-
нио Балдассарре атқарған болатын. Грэхам Қарашығанақ кен орнының 
күнделікті өндірістік қызметіне, ұңғымалық операцияларды, кен орнының 
геология  жəне игеру бөлімдерін, сол сияқты кен орнының өндірістік 
нысандарының модернизациясын қоса алғанда  жауап береді. 

Грэхам BG Group компаниясына жұмысқа жақында келген. Ал оған дейін 
ол 30 жыл бойы BP компаниясында жұмыс жасаған. Жақында ғана ол BP 
компаниясының Батыс Африка, Анголадағы бас директоры болатын. Бұл 
қызметте оның міндетіне BP компаниясы өз əріптестерінің атынан игеріп 
жатқан 18 & 31 тереңдік блоктарын игеру  кіретін.

Бұдан басқа, Грэхам  Египте жəне Азербайжандағы  BP компаниясында 
бірқатар жоғары лауазымды қызметтерде жасаған. Оның кен орнын барлау 
мен игеруде, қолданыстағы бұрғылау жəне жобаны жалпы басқару ісінде  
мол тəжірибесі бар. Грэхам  Джузеппе сияқты КПО компаниясына  əлемнің 
нағыз күрделі  жобаларын игеру мен пайдалану кезінде алған көп жылдық 
тəжірибесін  қосатын болады. 

Джузеппе сияқты Грэхам да  əлемнің  Ангола, Египет,   Венесуэла, 
Норвегия жəне Ұлыбритания сияқты көптеген елдерінде тұрып, жұмыс 
жасаған.

Орал қаласындағы жаңа  балалар бақшасы

КПО қызметкерлері 
- Эльбрусті 

бағындырушылар

КПО компаниясы БҚО бойынша 
инвестициялық əлеуметтік жо-
баларды жүзеге асыру жөнінде 
өздеріне алған міндеттемелерін 
табысты орындап шығу үшін Ба-
тыс Қазақстан облысы əкімдігімен  
жұмысты жалғастыра беретінін 
айтты. 

«Орал қаласының тұрғын 
дары осы шағын аудандағы 
балалар бақшасының ашылу-
ын асыға күткенін біз жақсы 
білеміз. Сондықтан да Орал 
қаласы үшін өте маңызды осы 
жобаны жүзеге асыруды қысқа 
мерзім ішінде орындап шыға 
алғанымызға қуаныштымыз. 
Мен Қарашығанақта болған 
3 жыл уақыт ішінде біздің 
компания жүзеге асырған 
көптеген əлеуметтік жобалар  
құрылысының куəсі болғанымды 
мақтан етемін, бұл маған адам-
дар игілігі жолындағы парымыз 
өтелгендей сезім əкеледі.

Сол сияқты соңғы 10 жыл 

ішінде КПО компаниясы қаншама 
мектептер мен ауруханаларды, 
стадиондарды, мəдениет нысан-
дарын салғанын  жəне жөндеу 
ден өткізгенін , Оралдың жолда-
ры мен жылу желілеріне күрделі 
жөндеу жасағанын атап айтқым 
келеді. Бұдан басқа қазіргі 
таңда осы аймақ үшін маңызды 
əлеуметтік жобаның бірі бо-
лып табылатын Қарашығанақ 
– Орал газ желісінің құрылысы 
жалғасуда.

Сонымен бірге мен Қазақстан 
Республикасының Президенті 
Нұрсұлтан Назарбаевтың Қазақ-
стан халқына арналған 2008 
жылғы Жолдауында білім беру 
жəне денсаулық сақтау саласы  
ең маңызды салалардың бірі 
болып жарияланғанын білемін. 
Орал қаласындағы жəне Ба-
тыс Қазақстанның селолық 
жерлерінде аз ғана уақыт ішінде 
болып жатқан үлкен өзгерістерді 
көру біз үшін қуаныш. 

Бұдан басқа БҚО ресми 
басшылығының, соның ішінде 
БҚО əкімі Б. Ізмұхамбетов мыр 
заның  жеке қолдауынсыз біздің 
іскерлік қарым-қатынасымыздың 
мүмкін де емес екендігін қосып 
айтқым келеді. Біз бірге жұмыс 
жасап келе жатқанымызды жəне 
осы аймақта көптеген маңызды 
жобаларды жүзеге асырып 
жатқанымызды мақтан етеміз. Біз 
аймақтың  дамуы үшін  жəне бүкіл 
Қазақстанның, республиканың 
бүкіл азаматтарының  игілігі үшін 
осы бағыттағы жұмыстарымызды 
жалғастыра беретін боламыз. 

Сіздерді тағы да жаңа бала-
лар бақшасының ашылуымен 
құттықтауға рұқсат етіңіздер 
жəне сіздерге, сіздердің отбасы-
ларыңызға мықты денсаулық, 

мол табыстар, бақыт жəне 
гүлдену тілеймін».

Алдында айтылғандай, құны 
3 миллион доллар тұратын бала-

лар бақшасының құрылысы КПО-
ның əлеуметтік бағдарламасы 
ның бір бөлігі болып табылады. 
«Уральскстройинвест»  компа-
ниясы жүзеге асырған жобаның 
құрылысы 2008ж. қаңтар айының 
ортасынан басталып, 2009 ж. та-
мыз айының аяғында аяқталған 
болатын. Балалар бақшасының 
екі қабатты үйі 12 топтан тұратын 
280 балаға арналған. Толықтай 
аяқталған бұл жобаның құрылысы 
кезінде мынадай жұмыс көлемі 
жасалды: ғимарат құрылысы, 
лифтілерді орнату, қажетті құрал-
жабдықтарды сатып алу жəне 
орнату, сантехника мен жылу ба-
тареяларын орнату, автономды 
қазандық пен ойын алаңының 
құрылысы. 

Бұл ғимараттың өзгеше 

комфортабелділігімен ерекше-
ленетінін жəне барлық талаптар 
ға жауап бере алатынын атап 
айтқан жөн. 
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қоңырау мерекесі. Бұл мектеп 
табалдырығын алғаш аттап 
отырғандар үшін көптен күттірген 
күн. Бұл негізінен бірінші сынып 
бүлдіршіндері мен бірінші курс 
студенттерінің мерекесі. Өйткені 
олар өмірдің жаңа бір белесін ба-
стайды. Сондықтан да бұл күн ең 
жүрек толқытатын, есте қалатын 
күн. Сонымен бірге мектеп пар-
тасына бірінші рет отырмаса да, 
қызықты мектеп өмірінің келесі 
бір кезеңіне өткендер үшін де ме-
реке. Ал Димитрово тұрғындары 
үшін бұл күн ерекше қуанышты 
болды. КПО компаниясының  
жергілікті мектепті жөндеуден 
өткізу жобасына демеуші 
болуының арқасында қыркүйек 
айының бірі күні бастауыш 
мектептің 15 оқушысы жаңарған, 
жарық та жылы мектептің парта-
ларына отырады. 

«Көңіл-күйіміз өте жақсы 
– дейді Ниязбек бастауыш 
мектебінің  меңгерушісі Ирина 
Михайловна Тарановская – біз 
жаңа оқу жылын ерекше көңілмен 
қарсылап отырмыз. Мен осы мек-
тепте он бір жыл жұмыс жасай-
мын. Осы уақыт ішінде біз, Ди-
митрово селосының тұрғындары 
мектептің жөндеуден өтуін  
күтуде едік, өйткені мектептің 
жағдайы осыны талап ететін. 
Ата-аналар мен оқушылардың 
атынан КПО компаниясына 
көрсеткен көмектері үшін алғыс 
айқым келеді, осы көмектің 
арқасында енді біздің балалары-
мыз жылы да жарық сыныптарда 
оқитын болады. 

Димитрово – кішкентай ғана 
село, соған қарамастан оның 
артықшылықтары көп: табиғаты 
тамаша, тұрғындары өздерінің 
кішкентай отандарын жақсы 
көретіні сондай, ешкім ешқайда 
көшкілері келмейді. Егер 
байқаған болсаңыздар, соңғы 
уақыттың  өзінде мұнда екі үй са-
лына бастады, оның біреуі – екі 
қабатты. Димитровткалықтардың 
өздері  көктемде селоның жо-
лын жөндеуден өткізді, біздің 
ғимаратта орналасқан дəрігерлік 
пункт жұмыс жасайды, əрине 
оның бөлмесін де жөндеуден 
өткізген КПО компаниясы ғой. 
Ниязбек бастауыш мектебі өз  
оқушыларын  биылғы жылғы 
қыркүйектің бірінде жаңарған 
түрде қарсылағаннан соң, біздің 
селомыздың болашақта дамуы 
мен нығаюына деген сеніміміз 
арта түсті».

Шағын ауылдағы жөндеу-
ден өткен     мектеп үйі ғима-
раты шынындада ақ шаңқан 
қабырғаларымен, жаңадан 
жарқырата сырланған қоршау-
ымен жəне мектеп ауласында 
жаңа құйылған бетон жолдары-
мен көз тартады. Ғимараттың іші 
одан да көркем. Сабақ оқитын 
бөлмелер жап-жарық, жаңа 
құрылыс материалдарының исі 
аңқиды. Димитрово селосындағы 
бастауыш мектептің бірінші 

сыныбына жаңа оқу жылын-
да төрт оқушы келіпті, мереке 
қонақтарының бар ықыластары 
бұл күні соларда болды. 

«Əрине, біздің мектебімізде 
кез-келген алыс ауылдағы сияқты 
жаңа талапқа сай оқу құралдары 
жоқ, бізге əзір мультимедиялық 
кабинет, интерактивті тақта неме-
се əр балаға арналған жеке ком-
пьютер дегендеріңіз тек қана ар-
ман. Бірақ соның өзінде күрделі 
жөндеуден өткен ғимараттағы 
сабақ оқуға жасалған жағдай 
кез-келген қалалық мектептен 
қалыспайды, ал бұл мұғалімдер 
мен ата-аналарды қуантпай 

қоймайды. Біздің елімізде 
жұмыс жасап жатқан инвестор-
ларды осы мəселені шешуге 
тарту арқылы мемлекетіміздің  
білім сапасы, соның үшін 
талапқа сай ғимаратпен 
қамтамасыз  ету  жөніндегі 
сөздері тұрғындарға деген нақты 
қамқорлықпен,  соның ішінде 
біздің болашағымыз – өскелең 
ұрпаққа деген қамқорлықпен рас-
талып жатқанына көз жеткізіп от-
ырмыз». 

Ниязбек бастауыш мектебінде 
өткен Білім күніне арналған сал-
танатты жиынның  осы сияқты 
мыңдаған мектептердегі  жиын-
нан айырмашылығы мұнда кел-
ген қонақтардың  жасанып киініп 
бір қатарға тізіліп сапқа тұрған 
оқушылардан  едəуір көптігі бол-
са керек. Жүздері қолдарындағы 
гүлдерімен бірге алаулап тұрған 
балалардың қуанышын бөлісуге 
олардың мамалары мен папа-
лары, əжелері мен аталары, 
селодағы жастар, бір сөзбен 
айтқанда бір үйдей болып кет-
кен ауылдағы 30 үйдің адамдары 
түгел келген. Сонымен бірге село 
тұрғындарын алғашқы қоңырау 
мерекесімен құттықтауға 
кішкентай Димитрова селосы 
үшін қоғамдық маңызы үлкен іске 
атсалысқан үлкендердің барлығы 
дерлік келіпті. Олар – аудандық 
білім беру бөлімі меңгерушісінің 

орынбасары О.Т. Төлемісов, 
аудандық əдістемелік кабинет 
меңгерушісі Р.К. Ахметова, Жар-
суат селолық округінің əкімі Б.К. 
Балмолдин, қоғамдық  Кеңес 
төрағасы Ф.А. Урожай, «Бурлин-
ские вести» газетінің директоры 
Е.Ж. Менжановалар. Əрине, со-
нымен бірге жергілікті халықтың  
жақсы достарының біріне ай-
налып кеткен «Қарашығанақ  
Петролиум  Оперейтинг Б.В.» 
компаниясының өкілдері Кри-
стофер Серкит, Айгүл Калиол-
дина, Ақмарал Адилова, Мере-
ке Құрманғали, осы ғимаратты 
жөндеуді жүзеге асырған «Строи-

тельная инициатива» мердігерлік 
компаниясының қызметкерлері 
қатысты. 

Жиналғандарды бұл күні  Жар-
суат селолық округінің əкімі Бау-
ыржан  Калмолдаұлы құттықтады. 
- «Бүгін Қазақстанның барлық 
халқы Білім күнін тойлауда. Кез-
келген мемлекетте білім беру 
мен балалар тəрбиесі қоғамның 
алдында тұрған басты мəселелер 
қатарына кіреді, сондықтан 
да білім сапасы «Қазақстан 
– 2030» стратегиясының ба-
сты мақсаттары қатарына 
жатқызылған. Мұнда білім берудің 
табыстылығының басты критериі 
əрбір мамандықты не кəсіпті 
меңгеріп шыққан адам əлемнің 
кез-келген елінде сұранысқа ие 
маман болатындай дəрежеге 
жету болып табылады. Дими-
трова селосының тұрғындары 
атынан КПО компаниясына 
тұрақты қамқорлықтары үшін, 
біздің селомыздағы  жəне басқа 
да селолық округтердегі көптеген 
əлеуметтік  жобаларға қатысқаны 
үшін алғыс айтқым келеді. Ком-
пания əсіресе, ертең-ақ тəуелсіз, 
экономикалық жағынан дамыған 
мемлекет құруды жалғастыратын  
балаларға – өскелең  ұрпаққа  
үлкен  көңіл бөліп отыратынын 
атап айтқым келеді. Жыл сайын 
КПО жаңа оқу жылында балалар-
ды сыйлықсыз қалдырған емес, 

биылғы жыл бізге ерекше қуаныш, 
көптен күткен сый əкелді. Яғни 
бұл сыйлық - демеушілік қаржыға 
күрделі жөндеуден өткен мектеп. 
Сондықтан да КПО компаниясына 
тағы да балаларға сапалы білім, 
саналы тəрбие беру, олардың 
республикамыздың дамуы жо-
лында ақылды да білімді болып 
өсуі  ісіне қосқан үлестеріңіз үшін 
алғыс айтамын».

«Бүгінгі таңда Бөрлі ауда-
ны бойынша  көптеген мектеп-
тер күрделі жөндеуден кейін 
ашылып отырғаны қуантады, 
- деді аудандық білім беру 
бөлімі меңгерушісінің орын-
басары О.Т. Төлемісов бізбен 
əңгімесінде. – Қазір ғана біз 
Облавка мектебінде болдық, 
онда да күрделі жөндеуден 
өткен мектептегі  жарқыраған 
сыныптардағы  сабақтың ал 
ғашқы күні мұғалімдер мен 
оқушылардың қуанышына толы 
болды. Ағымдағы жылы біздің 
аудан бойынша жалпы сомасы 
254 миллион теңгеге  мектеп 
пен бала бақшалар жөндеуден 
өтті, мектептерге қосымша 
құрылыстар салуға қаржы 
бөлінді, 10 шағын ауданда жаңа 
мектеп салынуда, ауданның 
барлық мектептері дерлік қа 
жетті құрал-жабдықтармен қамта 
масыз  етілді, мектептерде ыс 
тық тамақ  ұйымдастырылды. 
Осылайша, мектепке дейінгі 
жəне мектептердің  құрылысы, 
жөндеу жұмыстары, құрал-
жабдықтармен қамту жəне олар-
ды күтіп-баптап ұстауаудандық 
бюджет шығынының басты ба-
бын құрайды, ал оны əлеуметтік 
бағытталған деп атауға болады. 
Осындай қоғам үшін маңызды 
істер Қазақстанда өз бизнесін 
жүргізіп жатқан шетелдік ком 
паниялардың тартылуымен жа-
рия түрде жасалып жатқаны 
қандай тамаша. Жаңа Ниязбек 
мектебінде оқушылар тек қана 
жаңа «бестіктер»  алатынына 
сенімдімін». 

Оқушыларды оқу жылының 
басталуымен құттықтаған  КПО-
ның өкілі Кристофер Серкит 
бұл бірінші қыркүйек мерекесі 
оның Қазақстанда болған жақсы 
күндерінің бірі болып қалатынын 
айтты: «Мен өзім жұмыс жа-
сайтын компания балаларға, 
олардың ата-аналары мен 
мұғалімдерге, жалпы бүкіл селоға 
қалай көмектесе алатынын көріп 
қуанып тұрмын. Алғашқы сабақты 
шыдамсыздана күтіп тұрған 
əп-əсем балалардың бақытты 
жүздерін көрудің өзі қандай жақсы. 
Əлемдегі барлық аналарға ортақ 
бір ғана нəрсе бар: ол- өз балала-
рына деген мақтаныш сезім жəне 
оларға деген махаббат. Менің  
өз балаларымның мектептегі 
алғашқы күндері мен сондағы 

өзімді бақытты сезінгенім мықтап 
жадымда қалыпты. Ал осындай 
əсем ғимаратты көру де бақыт. 
Бұл дегеніңіз, КПО-ның жергілікті 
халыққа, болашақта мүмкін инже-
нер, дəрігер болатын, мүмкін КПО-
ға жұмысқа келіп компанияның 
өркендеуіне үлес қосатындарға 
жасап отырған нақтылы көмегі. 
Сөзімнің соңында мен мектептің 
алғашқы оқулығы Əліппені бірінші 
сыныптың төрт оқушысына сыйға 
тартқым келеді жəне алғашқы 
сабақты асыға күтіп тұрған 
оқушылардың уақытын артық 
алмай-ақ қояйын». 

Сондай-ақ  ұйымдастырушы-
лар балаларды сүйікті ертегі 
кейіпкерлерінің құттықтауын 
ұйымдастыруды да ұмытпапты. 
Осылайша Ниязбек мектебінің 
алғашқы қоңырау салтанатына 
Буратино мен Мальвина келіп, 
балалармен əртүрлі ойындар 
ойнап, мінез-құлық ережелерін 
қайталап, би биледі. Соңынан 
балалармен бірге ойлаған 
армандарының орындалуы 
үшін аспанға түрлі-түсті шарлар 
ұшырды. 

КПО-ның сервистік қызмет 
көрсету бөлімінің координато-
ры  Азамат Молдағалиевтің 
айтуынша компания тапсырыс 
алысымен Орал қаласынан 
«Строительная инициатива» 
мердігерлік ұйымымен келісімді 
ұйымдастырған. «Мамандар ғи-
маратты толық қайта конструк-
циялады, соның шеңберінде 
үйдің шатыры ауыстырылып, 
ішкі жұмыстар атқарылды, те-
резе, есіктер, жылу жүйесі  ауы-
стырылды, ақталып-сырланды, 
аулада асфальт жол салынды. 
Барлық жұмыс көлемі толықтай 
техника қауіпсіздігі талаптарына 
сай жүзеге асырылды. Біз тап-
сырыс беруші ретінде жөндеу са-
пасы қанағаттанарлық деп айта 
аламыз».

Кəсіпкерлердің адам өмірін 
жақсартуға жəне балаларды 
қолдауға тікелей қатысы бар 
əлеуметтік жобаларға қатысына 
қанша мақтау айтса да жара-
сады. Бұл бағытта КПО мен  
жергілікті халық арасында  ұзақ 
мерзімге іскерлік жəне өзара 
ынтымақтастық қарым-қатынас 
қалыптасқаны қуанышты. 

Бірінші қыркүйек Ақсай 
қаласының  барлық балалары 
үшін ерекше күн болып табыла-
ды. Қазақстанның барлық бала-
лары сияқты  олар бұл күні мек-
тепке барады. Бұл күні Ақсайлық 
балалар, əсіресе мектеп 
табалдырығын  өз өмірлерінде 
алғаш  аттап отырған бірінші 
сынып оқушылары  «Алғашқы 
қоңырау»  мен жаңа оқу жылының  
алдында үлкен толқу үстінде бо-
лады.

Балаларымен бірге мектеп-
ке келетін көптеген ата-аналар 
жаңа оқу жылының басталуына 
байланысты өтетін  дəстүрлі іс-
шаралардан өзгеше лəззат алып, 

КПО «Тағы да мектепке» акциясын бастады
қуанышқа бөленеді.

«Алғашқы қоңырау»  тек қана 
мектеп оқушылары үшін ғана 
емес, олардың ата-аналары үшін 
де, əсіресе, жүргізушілер үшін де 
соғылады. Жаңа оқу жылының 
басталуымен Ақсайдың əр 
бөліктерінде тұратын балалар 
мектепке бару үшін көліктер 
қаптап жүрген көшелерден өтеді. 
Яғни балаларға үлкен қауіп-қатер 
туғызатын тұс осы. Сондықтан 
балалар да, жүргізушілер де аса 
сақ болғандары жөн. 

Жол үстіндегі қауіпті жағ-
дайларды болдырмау үшін КПО 
компаниясы  Ақсай қаласының 
жол полициясымен бірлесе от-

ырып «Тағы да мектепке» атты 
кезекті акциясын бастап кетті. 
Акцияның  негізгі  мақсаты ба-
лаларды, олардың ата-аналары 
мен жүргізушілерді қала көшелері  
жолдарындағы қауіптерден 
сақтандыру. 

Бірлескен акция мынадай 
бірлескен іс-шаралардан тұра-
ды:

♦ Қауіпсіздік ережелерін 
сақтау туралы  жергілікті радио-
дан хабарламалар беріп тұру

♦ «Трнава» əмбебабының 
қарсысында орналасқан үлкен 
теледидар экранынан қауіпсіздік 
ережелерін сақтау жөнінде ви-
деороликтер көрсету

♦ Жол қауіпсіздігі ережелері 
туралы қалалық автобустарда 
ескерту хабарламаларын беру

♦ Қаланың барлық бөлігінде 
жүргізушілерге арналған бала-
лардың бар екенін білдіретін 
балалардың суреті салынған  7 
жарнамалық қалқан орнату

♦ КПО-ның сервиспен қамта-
масыз ету жөніндегі директоры 
да өз атынан балаларға жол 
қауіпсіздігі ережелерін сақтау ту-
ралы  жолдау арнауы.

Қала көшелерінде қауіпсіздік 
ережелерін сақтаудың осы  акци-
ясын өткізу КПО компаниясының 
Ақсай қаласы көшелеріндегі 
жағдайды жақсарту үшін жүргізіп 

отырған көптеген жолдарының бі 
рі болып табылады. КПО-ның бұл 
бастамасы бəрінен бұрын компа-
ния жүргізушілері мен бүкіл қала 
тұрғындарына қызмет көрсететін 
жеке көлік жүргізушілері жəне 
қалалық автокөлік жүргізушілерін  
əртүрлі жол апаттарынан   сақ-
тандыру мен оларды азайтуға 
бағытталған. 

КПО бастамасының басқа ас-
пектілері бойынша компанияның 
өз ішінде көлік жүргізу стандарт-
тарын жақсарту, қала ішінде 
көлікті қауіпсіз жүргізу жөніндегі 
жарнамалық қалқандарын ор-
нату, радиодан хабарлама-
лар, жаяу жүретін жолдар, сол 
сияқты балаларға арналған жол 
қауіпсіздігі ережелері туралы 
күнделікті радиобайқаулар өткізу 
бар.

КПО-ның мерекелік сыйлығы 


